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Protokoll fort vid stvrelsemöte for svikens vänner 17/1 2002

Närvarande: Peter Schantz, Eva Lampel, Marianne Lundberg, Torbjörn Holmberg, Hugo
Grimlund, Ella Öström

§1) Peter halsade alla välkomna och forklarade mötet öppnat.

§2) Dagordningen godkändes.

§3) Förra styrelsemötesprotokollet gicks igenom och godkändes. Återstår for Lars att justera.

§4) Planärenden. remisser. rapporter
Peter berättade attFFEiI{BV m fl har skrivit ett remissvar på Solna stads lordjupade
översiktsplan för lflriksdalsftiltet.

Peter nämnde också altidag lämnar Stockholmsberedningen sitt forslag till hur
trafikproblemen i Stockholmsområdet ska lösas. I stort sett blåser beredningen liv i
Dennispaketet.

§5) Ekonomisk rapport
Hugo meddelade att bokslutet snart iir fiirdigt. Ekonomin är fortsaff god.

§6) Programverksamheten. vårens medlemsmöten. årsmötet" Hagadagen
Nästa programpunkt ar visningen av Fysikcentrum 1312.Däreft.er foljer information om
planeringen av Albanoområdet l9l3.Peter presenterar den nya boken om tillämpningen av
lagen om NSP 18/4, och exotiska Haga visas av Christian22l5.

Henrik Waldenström affangerar årets båttur i Ekoparken för medlemsforeningama2514.
Anmälan görs direkt till honom.

Eventuellt kan några från styrelsen ffi träffa Alexander Wolodarski daglid pä
stadsbyggnadskontoret 413 for information om Norra stationsområdet. Ella är kontaktperson.

Årsmötet kommer att hållas 13i5.
Hagadagen är i är gl1.E,llatar kontakt med Hans Waldenström for att slipa detaljerna.

§ 7) Informationsverksamheten : hemsidan. Hagabladet. bro schyren
Styrelsen uttryckte sitt stora gillande av hemsidans layout och innehåll.

Hagabladet utkommer troligen v.4.
Broschyren är snart fiirdig for tryckning. Den bör kunna skickas till medlemmarna med

Hagabladet i mars/april.

§8) Övriga frågor
Handlingsplan for Norrtull: Stella Fare, Stockholmspartiet, önskar en bild över en kamtida
gestaltning av Norrtull. Peter fick i uppdrag att föra samman oss med landskapsakitekt Sture
Koinberg for att ta fram en skiss.

Peter ska också forsöka ordna en gemensam FFE/tlBV-uppvaktning av den nya
mi lj o mini stern angående planerna for Frö sundavik.

Beslöts också att Lars, Peter och Christian uppvaktar den nye landshovdingen Mats
Hellström.

Eftersändning av HBV-post hem till Ella: beslöts att Ella ordnar med 6 månaders
eftersändning till att börja med.
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Riksmuseet affangerar ett seminarium med titeln "Spridningsbarriärer och vandringshinder"
713.Föreningen betalar for en person som också forbinder sig att skriva i Hagabladet om
seminariet. Beslöts atttillfräga Sverker forst. Om han ej kan gär Ella istället.

Tordörn väckte forslaget att anordna en miljökonferens i Stockholm liknande den som hölls
i Prag for något år sedan.

Peter berättade atINSP ingår i en FN-studie som ett av åtta områden. NSP är unik i detta
sammanhang då den är den enda studerade urbana miljön.

§) Nästa sammanträde
Nästa möte beslöts preliminärt till L413. Marianne kollar dock först med Lars innan datumet

spikas.

§ 10) Mötet avslutades. Styrelsen uttryckte sitt stora tack till Tordörn och hans fru for den
goda fortäringen samt att vi fick hålla mötet i deras vackra hem.

Vid protokollet Justeras
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